
„ ЩОБ НЕ ОПИНИТИСЬ НА УЗБІЧЧІ

 - У своєму листі в Адміністрацію  зони відчуження ви “ гвіздків”  забил и
І багато, але, сподіваюсь, ми порозумілися і усі проблеми вирішуватиме" | 
 мо спільно, - цими словами завершив зустріч з працівниками колони 
І № 1 автотранспортного виробництва ДП “ Чорнобильсервіс”  начальник | 
у  АЗВ Олександр ГРЕБЕНЮК.  у

А починалося все на 
зовсім інших тонах. Десят
ки запитань зі всіх кінців 
залу сипалися, як горох: 
“Чому нашому колективу 
мало дано прав? Кожен 
папірець треба бігти підпи
сувати в '‘Чорнобиль
сервіс”. Для чого потрібна 
ця надструктура? За які 
кошти збудували там адмін- 
приміщення? Коли буде по
гашено заборгованість по 
зарплаті? Чи буде поліпше
на матеріально-технічна 
база автопарку?.. ’’ 

 Деякі роз'яснення 
учасники зборів отримали 
від генерального директо
ра ДП “Чорнобильсервіс” 
Юрія Гринчука. Зокрема, 
він відзначив, що в зв“язку 
з фінансовими трудноща
ми автопідприємство за 
минулий рік недоотримало 
більше 250 тисяч гривень, 
хоча виробнича програма 
колективом була перевико
нана. Але, на жаль, не ма
ють змоги розрахуватися за 
надані транспортні послу
ги Міністерство з надзви
чайних ситуацій, атомна 
електростанція, інші органі
зації. Завдяки допомозі Ад
міністрації зони відчужен
ня підприємство на почат
ку березня повністю ви

платило заробітну плату 
усім своїм працівникам за 
минулий рік.

Щодо апарату. Якщо 
раніше управлінців на ав- 
топідприємстві було 136 
осіб, то сьогодні в держпід- 
приємстві “ Чорнобиль
сервіс” їх налічується 62 
особи. То про яке дармо
їдство може йти мова?

Про “евроремонт” адмін- 
будинку вже говорилося. 
Жодної бюджетної копійки 
не було на це витрачено. 
Всі кошти пішли за раху
нок боргів підрядних органі
зацій, які виконували цей 
ремонт (СМУ-1, Атомспец- 
буд” тощо). Тому що готів
кою їх забрати було немож
ливо - ці п ідприємства 
банкрути. Ремонт споруді 
був конче потрібен, і він 
зроблений за 91 тисячу 
гривень.

Нещодавно на нараді 
всіх директорів виробництв 
ДП “ Чорнобильсервіс” 
було прийнято рішення, що 
перші 300 тисяч отриманих 
коштів у 1998 р. буде ви
ділено на харчування, 220 
тисяч - під запасні частини 
та відновлення автопарку. 
Найближче надходження - 
200 тисяч, теж буде вкла
дено в матеріально-техніч

ну базу автотранспортного 
виробництва, У майбут
ньому планується старі ав
томобілі, автобуси, “РАФи” 
списувати, продавати, а парк 
поновлювати новими ма
шинами.

Керівництво автотранс
портного виробництва вже 
давно виношує ідею про 
створення госпрозрахунко
вої спеціалізованої групи, 
яка мала б змогу працюва
ти за межами зони відчу
ження і самотужки зароб
ляти кошти на зарплату та 
технічне забезпечення.

У своєму виступі дирек
тор автотранспортного ви
робництва ДП “Чорнобиль
сервіс” Юрій Кириченко 
зазначив, що цей “вибух” 
водіїв не випадковий. Ав
тотранспорт - це постійно 
діючий витратний механізм, 
і зробити майже п'ятимі
сячну перерву по виплаті 
зарплати та виділенню 
коштів на матеріально-тех
нічне оснащення автопар
ку, - справжній злочин. На 
складах і в кишенях пра
цівників АТ-В почав гуляти 
вітер.

Колектив автопідприєм- 
ства був єдиний, хто запе
речував проти входження 
в “Чорнобильсервіс” . Але

оскільки це сталося і ви
дано з цього приводу на
каз міністра МНС, то треба 
працювати. Зараз налагод
жуються зв'язки керівни
цтва AT В та дирекції ДП 
“Чорнобильсервіс” . Значно 
поліпшить виробничі сто
сунки укладення колдого
вору, який також розши
рить права автотранспорт
ників. Бюрократичні пере
пони, які ще, на жаль, зуст
річаються, будуть усунуті.

Підбив підсумки 
зустрічі начальник АЗ В 
Олександр Гребенюк. Він 
детально розповів про об
становку в зоні відчужен
ня, зупинився на проблемах 
автотранспортного вироб
ництва. Начальник АЗ В та
кож повідомив, що най
ближчим часом частина 
функцій дирекції ДП “Чор
нобильсервіс” буде пере
дана керівникам виробни
чих підрозділів і таким чи
ном більшість питань, вирі
шуватиметься на місцях. 
Підтримав Олександр 
Вікторович і ідею створен
ня госпрозрахункової гру
пи, яка надаватиме авто
транспортні послуги за ме
жами зони. Як експери
мент - взяв під особистий 
контроль виплату зарплати 
в одній організації. Нею, 
зрозуміло, буде автотранс
портне виробництво ДП 
“Чорнобильсервіс” .

На зустрічі також ви
ступив голова територіаль
ного комітету профспілки 
підприємств та організацій 
зони відчуження Сергій 
Будянський.
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